
Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 12/2019 

XII Sesja w dniu 6 sierpnia 2019  

Obrady rozpoczęto 6 sierpnia 2019 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:11 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława nieobecny 

2. Janusz Dębczyński 

3. Mariola Gawłowska 

4. Andrzej Gołębieski 

5. Krzysztof Grządziel 

6. Joanna Hofman-Kupisz 

7. Jarosław Hupało nieobecny 

8. Dariusz Jaworski nieobecny 

9. Agnieszka Jura - Walczak 

10. Piotr Kowal 

11. Krzysztof Kowalski nieobecny 

12. Stanisław Krzemieniewski 

13. Zbigniew Lewandowski 

14. Krystian Łuczak 

15. Józef Mazierski nieobecny 

16. Wanda Muszalik 

17. Arkadiusz Piasecki 

18. Elżbieta Rutkowska nieobecna 

19. Ewa Szczepańska 

20. Małgorzata Szymańska 

21. Daniel Tobjasz 

22. Stanisław Wawrzonkoski 

23. Katarzyna Zarębska 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński 

Ad. 1 

Sprawy organizacyjne. 
otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski otworzył obrady XII 

sesji Rady Miasta Włocławek, witając Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, 

Zastępców Prezydenta Miasta w osobach Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani 



Domiceli Kopaczewskiej oraz Pani dr Barbary Moraczewskiej, Skarbnika Miasta 

Panią Honoratę Baranowska, Sekretarza Miasta Panią Wiesławę Konopczyńską a 

także zebranych na sali urzędników, przedstawicieli mediów, mieszkańców miasta 

oraz radnych uczestniczących w obradach.  

stwierdzenie quorum 

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z listą obecności 19 

radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 6 sierpnia br. są prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad XII sesji Rady Miasta stanowi załącznik do 

protokołu. 

przyjęcie protokołu z obrad XI sesji 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad XI sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 25 

czerwca 2019 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. 

Nie zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

zmiany do porządku obrad XII sesji 

Nie zgłoszono zmian do projektu porządku obrad. 

 

Ad. 2 

Informacja Prezydenta Miasta z działalności miasta w okresie międzysesyjnym. 
 

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności miasta w okresie międzysesyjnym, która obejmuje okres od 25 czerwca 

do dnia 6 sierpnia br. br. i przedstawia się następująco:  

 

W omawianym okresie zawartych zostało 13 umów dotyczących udzielenia 

zamówienia publicznego. Między innymi 9 lipca zawarto umowę na przebudowę dróg 

gminnych – chodzi o ulice Jodłową i Brzozową – z Włocławskim Przedsiębiorstwem 

Robót Drogowych Sp. z o.o. Wartość umowy to niespełna 395 tysięcy złotych brutto. 

Wykonawca ma 90 dni od dnia zawarcia umowy na ukończenie prac. 31 lipca 

podpisaliśmy umowę na termomodernizację budynku Przedszkola Publicznego nr 16. 

Zadanie - za kwotę prawie 1 miliona 300 tysięcy złotych – realizuje firma Al-Deco 

Budownictwo z siedzibą we Włocławku. Termin realizacji zadania to 90 dni od dnia 

zawarcia umowy. Ponadto zawarliśmy umowy na 6 z 13 zadań dotyczących dostawy 

wyposażenia do żłobka integracyjnego na osiedlu Południe. 

26 czerwca Uchwałą Zarządu Województwa Kujawsko-Pomorskiego przyznano 

dofinansowanie dla projektu pn.,,Rozwój zrównoważonego transportu zbiorowego 

poprzez poprawę efektywności energetycznej, wdrażanie technologii niskoemisyjnej 

we Włocławku w ramach projektu BIT-CITY II - etap II". Wartość całkowita projektu to 

ponad 16,5 miliona złotych przy dofinansowaniu prawie 8 milionów złotych. W 

odpowiedzi na ogłoszony przez Urząd Marszałkowski konkurs złożyliśmy wniosek o 

dofinansowanie projektu pn. „Przebudowa drogi rowerowej o długości 2 830 m. w 

ramach zadania Rozbudowa Al. Jana Pawła II we Włocławku w kategorii drogi 



wojewódzkiej”. Wartość całkowita projektu to około 3 miliony złotych przy 

dofinansowaniu w wysokości ponad 2 miliony 100 tysięcy złotych.  

Z uwagi na rzeczywiste zapotrzebowanie na drobne usługi i codzienną pomoc dla 

osób starszych ogłoszono po raz kolejny otwarty konkurs ofert na realizację zadania 

pn. „Złota rączka dla włocławskich seniorów”. Termin składania ofert mija 21 sierpnia. 

Trwa nabór chętnych realizatorów. Wartość zadania to 40 tysięcy złotych. W 

kontekście polityki społecznej warto zwrócić uwagę, że trwają kontrole żłobków oraz 

klubów dziecięcych na terenie miasta. Sprawdzane są procedury opieki i 

bezpieczeństwa dzieci. Harmonogram obejmuje sprawdzenie wszystkich placówek 

tego typu do końca bieżącego roku. 

W dniach 15 i 16 oraz 24 lipca odbyły się postępowania egzaminacyjne dotyczące 

awansu zawodowego na stopień nauczyciela mianowanego. Do awansu przystąpiło 

19 nauczycieli z włocławskich jednostek oświatowo – wychowawczych i wszyscy 

zdali egzamin przed Komisją Egzaminacyjną.  

Trwa weryfikacja merytoryczna propozycji, które wpłynęły do Włocławskiego Budżetu 

Obywatelskiego. W tym roku mieszkańcy złożyli 60 wniosków, które zostaną 

rozpatrzone do 23 sierpnia. Kolejne etapy zakładają procedurę odwoławczą, 

ogłoszenie ostatecznej listu projektów zweryfikowanych pozytywnie i głosowanie. 

Listę zwycięskich propozycji poznamy do 22 października.  

Wydział Sportu i Turystyki uczestniczy w przygotowaniach do organizacji tegorocznej 

edycji Festiwalu Wisły. Wydarzenie rozpocznie się 11 sierpnia we Włocławku na 

Bulwarach imienia Marszałka Józefa Piłsudskiego. W ramach festiwalu odbywać się 

będą między innymi: targi kulinarne, ekspozycje dawnego rzemiosła, koncerty, 

parady kilkudziesięciu statków i łodzi. 

 

Nie odnotowano zgłoszeń do udziału w dyskusji na temat przedstawionej informacji. 

 

 

Ad. 3 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie połączenia jednostek budżetowych pod 
nazwą: Miejski Zarząd Dróg we Włocławku i Miejski Zespół Usług Komunalnych we 
Włocławku oraz nadania nazwy i statutu jednostce budżetowej Miejskiego Zarządu 
Usług Komunalnych i Dróg we Włocławku. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w załączniku do projektu uchwały dokonała Pani 
Anna Pakulska Kierownik Centrum Obsługi Inwestora. 
 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 



Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie połączenia jednostek budżetowych pod 

nazwą: Miejski Zarząd Dróg we Włocławku i Miejski Zespół Usług Komunalnych we 

Włocławku oraz nadania nazwy i statutu jednostce budżetowej Miejskiego Zarządu 

Usług Komunalnych i Dróg we Włocławku. 

Wyniki głosowania 

za: 14, przeciw: 0, wstrzymuje się: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

za (14) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

wstrzymuje się (5) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (6) 

Jacek Buława, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Krzysztof Kowalski, Józef 

Mazierski, Elżbieta Rutkowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 4 

Uchwała w sprawie ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta Włocławek, 
dotyczących realizacji na terenie miasta Włocławek inwestycji polegającej na 
budowie odnawialnego źródła energii. 
 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały dokonał Pan Paweł Żyżelewicz 

Dyrektor Wydziału Dróg, Transportu Zbiorowego i Energii. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 



Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

Przed rozpoczęciem dyskusji głos zabrał Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski, 

który wyjaśnił potrzebę procedowania wskazanego zagadnienia związanego z 

pozyskiwaniem alternatywnych źródeł energii cieplnej na potrzeby miasta oraz 

zastosowaniem ekologicznych rozwiązań w tej dziedzinie. 

Następnie obszernej prezentacji multimedialnej i filmowej dotyczącej proponowanej 

budowy elektrociepłowni opalanej słomą na terenie Włocławka dokonał Pan Marcin 

Śmiech Dyrektor Krajowy Firmy TergoPower w Polsce. Ponadto przekazane zostały 

także foldery poglądowe dotyczące prezentowanego zagadnienia. 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Janusz Dębczyński 

• radny Krzysztof Grządziel 

• radny Zbigniew Lewandowski 

• radny Piotr Kowal 

• radna Mariola Gawłowska 

• radna Ewa Szczepańska 

• Pan Marcin Śmiech Dyrektor Krajowy Firmy TergoPower w Polsce 

• radny Zbigniew Lewandowski 

• Pan Andrzej Walczak Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki 

Cieplnej we Włocławku 

• Pani Monika Szudzikowska Dyrektor Wydziału Środowiska 

 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta Włocławek, 

dotyczących realizacji na terenie miasta Włocławek inwestycji polegającej na 

budowie odnawialnego źródła energii.  

Wyniki głosowania 

za: 14, przeciw: 5, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 



za (14) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

przeciw (5) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (6) 

Jacek Buława, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Krzysztof Kowalski, Józef 

Mazierski, Elżbieta Rutkowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 5 

 Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
 

W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 

 

• radny Janusz Dębczyński, 

• radna Mariola Gawłowska, 

• radny Andrzej Gołębieski, 

• radny Krzysztof Grządziel, 

• radna Agnieszka Jura – Walczak, 

• radny Janusz Ziółkowski 

 

Ad. 6 

Informacje i komunikaty. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że do Biura Rady Miasta wpłynęła 

prośba Stowarzyszenia Jadłodzielni Włocławskiej o wsparcie realizacji celów 

regulaminowych dotyczących odzyskiwania żywności oraz propagowania dzielenia 

się nią z osobami potrzebującymi. W związku z tym w skrzynkach radnych znajdują 

się numery kont, na które można dokonywać dobrowolnych wpłat. 

 

  



Ad. 7 

Zamknięcie obrad. 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta radny 

Stanisław Wawrzonkoski zakończył obrady XII sesji Rady Miasta Włocławek, które 

odbyły się w dniu 6 sierpnia 2019 roku. 

Przewodniczący Rada Miasta Włocławek Stanisław Wawrzonkoski 

  

 

 

 

 

 


